
Co se nám podařilo v roce 2016:

- vydat 4 čísla časopisu SNK 2014 a vybrat na ně 
dobrovolné příspěvky
- nahrávání schůzí částečně kultivovalo průběh 
schůzí
- smlouvy uzavírané obcí jsou profesionálnější
přestávají být oslovováni stále stejní dodavatelé
- web SNK 2014 je pravidelně navštěvován a 
doplňován
- otevřeli jsme nové téma autobusové zastávky
- otevřeli jsme nové téma koupaliště
- navrhli jsme znění smlouvy pro prodej vrtů v 
Mařeničkách
- navrhli jsme levnou alternativu likvidace 
bioodpadu
- navrhli jsme znění pravidel pro prodej pozemků 
obce
- navrhli jsme prodej levných vánočních stromků z 
obecního lesa
- navrhli jsme uvolnění kulturní místnosti pro 
výuku jazyků a kulturní činnost občanů
- navrhli jsme realizaci malých domovních čistíren 
za pomoci dotací
- upozornili jsme na nedodržení usnesení o 
příspěvku na otop pro osamocené seniory
- přinutili jsme nájemce obecních lesů, aby po sobě 
v lese lépe uklízel
- prosadili jsme kontejner na překypující plasty, 
který pomohl obci vyhrát 20 000 Kč v třídění obcí
- odstranili jsme hrozbu pokuty 200 000 Kč za 
nepřihlášený periodický tisk Mařenického 
zpravodaje
- prosadili jsme odkoupení veřejně využívané 
soukromé cesty od pana Oščiatky
- navrhli jsme levné dříví pro mařenické občany z 
našeho lesa
- navrhli jsme poldry a starat se více o zadržování v
krajině- navrhli jsme novou lampu pro trvale 
bydlící v Horní Světlé - již je hotová 
- navrhli jsme opravu silnice ke kozí farmě v 
H.Světlé - není 
- navrhli jsme odpočinkové místo v H.Světlé 
společně s druhým spolkem - není 
- navrhli jsme výměnu pozemků církev a obec - 
není prý potřeba
- navrhli jsme posílit vodovod v H.Světlé
- navrhli jsme lepší a důslednější sekání obecních 
pozemků ( některé nejsou sekány vůbec )
- navrhli jsme oprava cesty u plivátka v H.Světlé  - 
navrhli jsme větší kontrolu bytů - byla založena 
BYTOVÁ KOMISE, KTERÁ ALE OBČANY O 
NIČEM NEINFORMUJE, TAKŽE NEVÍME, ZDA
BYTY JSOU NIČENY A OPRAVENY ČI NIKOLI
bylo vyvoláno jednání, ukončeno zatím není

Co se nám nepodařilo v roce 2016:

Především, vrátit demokracii do Mařenic
a podrobněji:

- prosadit začlenění opozičních zastupitelů do 
kontrolních a kulturních funkcí 
- zvýšit informovanost občanů na webu obce o dění
v obci ( nedostupná nebo žádná znění smluv a 
jejich dodatků, vymazání starších usnesení, zmizení
starších čísel zpravodajů, nezveřejnění zvukového 
záznamu ze schůzí, zápisů ze schůzí ) 
- odstranit zneužívání zpravodaje obce k propagaci 
jedné strany ( jednostranná informovanost, 
žalovatelné pomluvy, neurčitá sdělení o některých 
zlých )
- docílit, aby starostka respektovala zákon o obcích 
( nespravedlivý jednací řád, lživý a zkreslený zápis 
ze schůzí ZO, neplnění přijatých usnesení, 
nerespektování práva zastupitele předložit svůj 
návrh a jeho řádné projednání )
- zabránit prodeji pozemků, jež tříští souvislé 
plochy obecních pozemků ( např. obecního 
pozemku č. 2023 v katastru Mařenice )
- zabránit plýtvání peněz na zbytečné studie
- docílit informování všech zastupitelů bez 
zbytečných průtahů 
- projednávání  důležitých rozhodnutí obce v 
kolektivu všech zastupitelů 
- včasné informování zastupitelů o přípravě 
důležitých rozhodnutí obce
- prosadit vstřícnější rozšíření doby úředních hodin 
ze 4 hod. týdně alespoň na dvojnásobek
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Cíle SNK 2014 pro rok 2017
vydávat časopis 
usměrňovat dění v obci k vytvoření podmínek pro přistěhovalectví
navázat kontakty s občany, zejména v Mařenickém centru
aktivovat sport
eliminovat hrozbu vysoké pokuty za Zpravodaj Mařenice, kde stále chybí označení 

                  „periodický tisk samosprávného územního celku“  
znovu poukázat na drahé vrty místo levných rozvodů v Mařeničkách
nabídnout organizační pomoc společenských akcí pořádaných obcí
navrhnout pravidla pro používání kulturní místnosti veřejností
navrhnout zrušení knihovny a za ušetřené peníze – 21 539 Kč – zajistit služby cvikovské knihovny
navrhnout přechod z uhlí na obecní dřevo v obecním kotli
navrhnout součinnost se sběrným dvorem Cvikov
navrhnout umisťování slunečních panelů na budovy ve vlastnictví obce
podpořit sociální bydlení 
prosadit plán práce jednotlivých zastupitelů – rozdělené pravomoce, dotace
určení konkrétní osoby odpovědné za kontrolu provádění pěstební činnosti v obecním lese
vyvolat jednání za snížení bankovních poplatků

AKTUÁLNĚ 

Poděkování
Děkujeme pánům Musilovi a Jórovi, kteří v zimě  prohrnovali obecní cesty. Bylo 
vždy prohrnuto - dokonce řidiči z jiných míst uváděli, že lépe, jak ve městech.

 Hana Doskočilová, Richard Růžička

Využití bývalého Skiareálu Luž

Jak jsme již upozorňovali v minulém čísle, s 
novým sněhem se znovu objeví na stole otázka
zbytečně ukončeného lyžování v Horní Světlé. 
Starostka prohlásila, že lyžování ji už nezajímá
a této záležitosti se již nebude věnovat. 
10.4.2015 byla uzavřena smlouva s paní 
Čermákovou, které byly pozemky o velikosti 
89 255 m2 pronajaty za  37 513 Kč ročně. 
Dotace, které by mohla obec inkasovat, zhruba
ve výši 70 000 Kč, nyní pobírá nájemce. 

Není cena pronájmu z tohoto pohledu příliš 
nízká? 

Obec zaplatila 55 000 Kč za projekt na 
sjezdové lyžování. Proč nebyl proveden ani 
pokus o zprovoznění zbylého vleku?

PRODEJ
STAVEBNÍCH

POZEMKŮ 

přihlášky od 6.2. do 7.3.2017, 14:00 hod.
 

v Dolní Světlé, katastru Mařenic
250 Kč / m2

 4 pozemky od 1150 – 2630 m2  
kompletní info na www.obecmarenice.cz

Opravdu stačil pouhý měsíc na
přihlášku, zajištění  hotovosti na

zakoupení pozemku a profinancování
výstavby domu ??? 

http://www.obecmarenice.cz/



